



AGRICULTURAL WINTER FAIR



The Barrett Centre of
Innovation in Sustainable
Urban Agriculture

Urban Agriculture Career Profile

Name: _____

Date: _____

Instructions

Conduct your own research to create a profile of a job in urban agriculture. After, reflect on whether a career in urban agriculture might be a fit for you.

[Explore resources on urban agriculture from The Barrett Centre here.](#)

Job Selected:

--

Job Description: What would you do, and who would you work with?	
Education and Qualifications: What education, qualifications, and other support, would be required?	
Benefits and Drawbacks: What are the positives and negatives of this career path?	
Reflection: Is this a career that you are interested in pursuing? Why or why not?	



AGRICULTURAL WINTER FAIR



The Barrett Centre of
Innovation in Sustainable
Urban Agriculture

Un profil de carrière en agriculture urbaine

Nom: _____

Date: _____

Les instructions

Faites vos propres recherches pour créer le profil d'un emploi dans l'agriculture urbaine. Après cela, réfléchissez à la question suivante: suis-je intéressé(e) par une carrière dans l'agriculture urbaine ?

[Découvrez les ressources sur l'agriculture urbaine du Barrett Centre ici.](#)

L'emploi que j'ai choisi:

--

La description du poste: Que feriez-vous et avec qui travailleriez-vous?	
La formation et les qualifications: Quelles sont les études et les qualifications requises pour cet emploi?	
Les avantages et les inconvénients: Quels sont les avantages et les inconvénients de ce parcours professionnel?	
Réflexion personnelle: Êtes-vous intéressé par cette parcours professionnel ? Pourquoi ou pourquoi pas?	